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HØRINGSSVAR:  
 

ISU01, Udvidelse af kapacitet i Styrket Familiebehandling 

Vi oplever det meget positivt at udvide kommunens interne stillinger til ”Styrket 

familiebehandling”.  

Det vil styrke samarbejdet med institutioner og familier, at der er fast personale, der 

samarbejder med relevante fagpersoner omkring familierne.  

Vi ser det positivt, at man kan ansætte fagpersoner, der er målrettet de udfordringer, der 

findes i familierne i kommunen.  

 

Tabel 2, skoler demografi 

Vi er bekymret for en besparelse på folkeskoleområdet på 1.7 mio. kr. Det vil have betydning 

for opretholdelse af kvaliteten, skolerne kan yde. Det kommer på et tidspunkt, hvor 

kommunen er under pres af mange nyankomne borgere/elever, og hvor folkeskolerne har brug 

for midler til at håndtere denne befolkningsgruppe. Dette skal ses i lyset af, hvor mange 

elever, der skal udsluses på almenområdet og på den kompleksitet fx Ole Rømer-Skolen har i 

forvejen. 

 

Tabel 3, nr. 3.7: Skoler - tilpasning af ledelse og administration på baggrund af 

servicetjek 

Vi er bekymrede for betydningen af dette punkt? De kommende år vil skolerne opleve en 

kompleksitet i opgaveløsningen, hvor det vil have stor betydning, hvis der skæres i ledelse og 

administration. 

Vi har behov for en uddybning af dette punkt. 

 

 

Tabel 3, nr. 3.8: 

Der skal være en opmærksomhed på den tilgang af modtageelever, der er på Ole Rømer-

Skolen. Det er bekymrende, at der ikke er afsat midler længere end til 2026 med. Vi er klar 

over, at tilgangen kun kan estimeres, men jf. vores høringssvar vil Ole Rømer-Skolen 

potentielt kunne have behov for understøttelse frem mod 2027 og muligvis længere? Det er 

bekymrende, hvis der ikke er afsat flere midler på langt sigt.  

Vi undrer os over, at beløbet i 2026 kun er på 1200? 

 


